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    מידע ף  ד   
  

2330 
 
 "ויגש"' פ
 ?אל מי ניגש– " ויגש אליו יהודה"

אל פנימיות לבבו , אל עצמו– " אליו: "(ח"י\ד"בראשית מ)ויגש אליו יהודה ויאמר בי אדני 

על מה , ויהודה בראשם, שהרי מתחילה רבו הספקות והשאלות בלבם של אחי יוסף. שלו

אם , אבל עתה מתחיל יהודה להבין. ומדוע הגיעום הדברים כפי שהגיעו, ככה' עשה להם ה

כי ההשגחה העליונה מציבה בפניו עתה שעת כושר ליציאה מן , אזי בתחושותיו– לא בשכלו 

, ומאגדם יפה יפה בנימי לבבו, על כן הוא חוזר ומשנן בלבו את טענותיו ואת נימוקיו; המיצר

חזקה עליהם שיש בכוחם לחדור לבבות ולבקוע – ואז מובטח לו כי דברים היוצאים מן הלב 

 …ולעשות את שליחותם גם אצל עריצי ארץ, את קליפתם
 

 .(אתר שיתופי לדברי תורה-  אתר וורטס מתוך)                    
 
 

 
 

 
 

 שהשמחה במעונם
                                                 

  מזל טוב
 

. בתם של ורדית ויוסי, לחנה ולאברהם קאופמן ולכל המשפחה לנשואי הנכדה דינה עם אברהם
 

 .בתם של ישראל וענת,  לנעמי  ולמשה פורת ולכל המשפחה לנשואי הנכדה עדי עם איתמר

 
 .6373 :נהג אמבולנס-  כונן בריאות :ורנות מרפאהת

 
 
 

       
 

                                     זמני  שבת 

  16:02     הדלקת נרות                      
 

 16:22       מנחה וקבלת שבת                             
 

 08:00       שחרית       
 

 00:13           '  מנחה א    
 

 16:00      '      מנחה ב    
 

  17:12    צאת השבת           
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מועדת תרבות 
 

 האהבה משחררת

 "ומותר לאהוב"
שלוש דרגות רוחניות גבוהות                                                                                                                   "

:                                                                                             אליהן האדם יכול להגיע
."      נדיבות לב והיכולת לסלוח, אהבת הזולת

.  דאג האמרשלד
 

ההרצאה עוסקת בהבדלים שבין  

האהבה וההגשמה 

לבין אותו מנגנון כובל ודרך סיפורי האישי  

. מכוונת אל השחרור שבאהבה
 

דוד    -חברת קיבוץ ניר, גלר- מפי רינה רייך
  

ה   "ההרצאה תתקיים אי
 (בטבת' לקראת י )בטבת ' ט- ב 

  20:30 בשעה 9.12יום חמישי 
.  בבית דורות

 

 
 
 
 

מועדת בית הכנסת 
 

 (13.12)ד "בטבת תשע' יום צום יום שישי י
  

יום הקדיש הכללי לקדושי השואה 
    

  4:55התחלת הצום   
     

      6:00  שחרית 
             

 12:30מנחה גדולה   
 

טקס זיכרון 
 

  16:22 מנחה ללא קריאת התורה  
 

  16:35             קבלת שבת      
 

 17:00סיום הצום                        
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 יורם רותם/ מהנהלה כלכלית 
 

 חודשים 9התוכנית מתבססת על סיכום .  ועדכון תוכנית החומש2014אנו בעיצומה של הכנת תוכנית לשנת 

 .ועל המגמות המסתמנות להמשך, 2013של שנת 

הסיכום הוצג לאחר מכן לחברים .  חודשים9ועסקה בסיכום , הישיבה הראשונה בנושא התקיימה לפני כשבועיים

.והשנה מסתמנת כשנה ממוצעת,  סטתה מהתוכנית2013תחזית הרווח לשנת , כפי שנאמר באסיפה. באסיפה  

.  ועדכון לתוכנית החומש2014הוצגה לקריאה ראשונה תוכנית , בישיבה השנייה בנושא שהתקיימה השבוע

 ומה 2013מה היה בשנת , וכל מרכז ענף נתן סקירה קצרה על הענף שלו, לישיבה זו הוזמנו מרכזי הענפים

 .התוכניות והציפיות לעתיד

בעיקר בגלל ירידה ברווח ,  היא שזו תהיה שנה מתחת לממוצע2014התמונה הכללית שמסתמנת לשנת 

 2013הקטנת הדיבידנד שמועבר מהגזר בגין רווחי , בנוסף. הצפוי בגזר וירידה ברווח הצפוי של המדגה

 .לעומת התוכנית מקטינה את המקורות עוד יותר

מראה קיטון ברווחים , המתבססת על תחזיות ועדכוני מרכזי הענפים והתאגידים, תוכנית החומש המעודכנת

אנו רואים חוסר מצטבר במקורות שמחייב אותנו להתייחסות הן בצד , כתוצאה מכך. הצפויים לאורך זמן

.ההנהלה תתכנס להמשך הדיון בתוכנית בעוד שבועיים. המשקי והן בצד הקהילה  

 :י מנהלי הענפים"להלן קיצור הדברים שנאמרו ע

. שפעה ורמת צבאים,  בית–מתפרשים על שלושה אזורי גידול .  מנהל הענף אלון רבטל מניר דוד– ש"גד

דבר שמגביל מאוד את אפשרויות , אבל מרבית הקרקעות נגועות בעלקת, באזור הבית יש קרקע טובה ומים

בשפעה קרקע פחות טובה וגם יש . ולא מאפשרת לגדל כל מה שרוצים, כמות המים גם היא מוגבלת. הגידול

כך שניתן לגדל רק , ברמת צבאים קרקע טובה אבל ללא מים. מגדלים בעיקר חיטה וחמניות, בעיית מים

 גידול חיטה לגרעינים במקום –בשנתיים האחרונות הוכנסו מספר שינויים . גידולי בעל ברווחיות נמוכה

. השקענו ברישות שטחי הפרדס כך שניתן לגדל בהם את כל סוגי הגידולים, חזרה לגידול עגבניות, לתחמיץ

 .לשנה₪  אלף 700-900בסך הכל ענף יציב שמביא רווח של כ 

והושקעו בו כמיליון ,  דונם ניטעו לפני כחמש שנים500כרם הזיתים בגודל של .  מנהל הענף שי פרס– זיתים

. והיבול מעל התחזית, אנו נמצאים כעת לקראת סיום המסיק. השנה היא השנה השלישית של המסיק. ₪וחצי 

מחיר השמן צנח בגלל ייבוא לרמה , בין נטיעת הכרם לתחילת הניבה לפני שנתיים. חלק מהזיתים נמסקו למאכל

כעת מחיר השמן בעלייה תודות . שלא לדבר על החזר ההשקעה, שלא אפשרה למגדל להרוויח, נמוכה מאוד

הצפי לשנים הבאות תלוי .  השנה הענף ישאיר רווח. למאמצי השיווק של ההתארגנות האזורית בה אנחנו שותפים

 . לשנה₪  אלף 100ברמת המחירים הנוכחית הענף יוכל להשאיר רווח של כ . מאוד במחירי השמן

, זנים שאינם רווחיים. הענף נמצא בעיצומו של תהליך הרחבה והחלפת זנים.  מנהל הענף שי פרס– תמרים

וניטעו שטחים , הול ודרי הרווחיים יותר'מוחלפים בזני מג,  שנים3שחלקם נפגעו בשריפה שהייתה לפני 

.   דונם400 הוא היה כ 2010כאשר בשנת ,  דונם600המטע כיום מתפרש על שטח של כ . חדשים בשפעה

מרכז הלולבים שהוקם לפני שנה ליד מכון . מהווים כשליש מהכנסות המטע, בעיקר מהזן דרי, הלולבים

בשיווק הפרי יש . החליבה הישן מוכיח את עצמו ומשפר מאוד את הטיפול בלולבים ואת יכולות השיווק

הענף אמור לסיים את . וידוע לנו שמושקעים הרבה מאמצים לפתור אותן, בעיות עם מערכת השיווק האזורית

והצפי הוא שהרווח , בשנים הקרובות אמורות להיכנס לניבה חלקות חדשות. ₪ אלף 600השנה ברווח של כ 

בכפוף לבדיקות היתכנות ,  דונם1,000התוכניות לעתיד הן להגיע למטע של כ . שהענף ישאיר יגדל בהתאם

 . ובדיקות כלכליות (קרקע, מים)

ואנחנו , בשנה האחרונה חל שיפור ניכר בתוצאות המקצועיות של הלול.  מנהל הענף ששון מעתוק– פטימים

אחת הבעיות הקשות של הענף . וזאת לאחר שבשנתיים הקודמות היינו בתחתית הטבלה, בין המובילים באזור

ענף הלול סבל . דבר שיכול לגרום לתחלואה רבה יותר, בשלוחות היא העובדה שהמשק מגדל גם הודים

הודות להסדר ששולט , השנה. בשנתיים האחרונות ממחירים נמוכים מאוד כתוצאה מעודפים גדולים

הצפי . וזה מתבטא גם במחירים שאנחנו מקבלים מעוף טוב (...כמו שכולנו מרגישים)עלו המחירים , בכמויות

הצפי הוא שהענף ישאיר , בהנחה שרמת המחירים תישמר. ₪ אלף 150הוא שהשנה תסתיים ברווח של כ 

 . רווח דומה גם בשנים הבאות
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חלקן אף שברו שיאים , גם בהודים התוצאות המקצועיות השנה טובות מאוד.  מנהל הענף רענן וייס– הודים

וירידה בביקוש לבשר הודי גורם לירידת מחירים ולהקטנת הכמויות שאנחנו , עודף היצע. ברמה ארצית

 אלף 400לפני החזרים מצמח ועוף טוב  עומד על כ , הרווח השנה. 6 מדגרים במקום 5השנה נגדל . מגדלים

אבל במצב , בעבר דובר על הרחבת הענף. (ח" אלף ש200ההחזרים יכולים להעלות את הרווח בעוד כ )₪ 

 .הצפי לשנים הבאות ללא שינוי. הנוכחי זה לא נראה כדאי

הצמיחה .  טון לשנה1,000 טון לשנה לכ 400הענף גדל בשנים האחרונות מ .  מנהל הענף יחיאל נזרי– מדגה

בשנים האחרונות הענף . כניסה לשטחי כפר רופין והתמקצעות,  השקעה במאגרים–קרתה בזכות שלושה דברים 

פחות  ₪ 3והוא כעת כ , נפל מחיר האמנונים, בגלל מלחמות שיווק, השנה. נהנה ממחירים טובים ורווחיות גבוהה

שיורדים ₪  מיליון 1.8כך שהמשמעות של נפילת המחיר היא ,  טון אמנונים600אנחנו מגדלים כ . משנה שעברה

 900 היא רווח של כ 2013התחזית שלנו ל . משקים רבים לא מצליחים לסיים ברווח, במצב זה. משורת הרווח

התחזית לשנים הבאות תלויה אם מגדלי הדגים יצליחו להגיע להסדר שיעלה את מחיר האמנונים וימנע . ₪אלף 

 .לשנה₪  מיליון 2הענף מסוגל להשאיר רווח של מעל , אם נחזור למחירים הרגילים. בעתיד מצבים כאלו

מבחינת הכמויות עמדנו .  היו גבוהות מהממוצע2013התוכניות ל .  מנהל הענף יוסי קנר– (גזר)י "יופ

 מיליון 7אבל בגלל מספר גורמים לא הצלחנו לעמוד בתוכנית הרווח והשנה תסתיים ברווח של כ , בתוכנית

נעשים . זה מושפע מהמחירים שאנחנו צופים ומשערי המטבע,  כרגע נמוכה מהממוצע2014התוכנית ל . ₪

קשה לחזות כיום את הרווחיות לשנים הבאות . מאמצים להתייעלות והקטנת הוצאות כדי לשפר את הרווחיות

 . בגלל ריבוי המשתנים המשפיעים על הרווח

המפעל לא מצליח לעבור עדיין לרווחיות בגלל כמויות קטנות מידי .  מנהל הענף יוסי קנר– י מוצרים"יופ

. אנחנו נמצאים בהסכם עם חברת שטראוס שמגביל את היכולת שלנו לפעול בחופשיות. ותמחור לא טוב

 ככל הנראה 2014, ₪ מיליון 2התחזית לשנה זו היא הפסד של . אנחנו מנסים לטפל בנושא כמיטב יכולתנו

 .אם כי אנחנו מקווים שיותר קטן, עדיין יהיה הפסד

שלא פסחה גם , השנה הייתה ירידה כלל ארצית בתנובת החלב לפרה.  מנהל הענף צביקה וקסמן– רפת

.  פרות30השנה הגדלנו את העדר בכ . שנובע מיציאת רפתות קטנות, קיים מחסור בחלב בארץ. עלינו

כרגע הגידול הוא . גם מעבר למכסה שלנו, הכוונה היא להמשיך ולהגדיל את העדר על מנת לייצר יותר חלב

 נצטרך להוסיף 2015לקראת , אבל בשלב מסוים (מצופפים את הפרות קצת יותר)בתוך הסככות הקיימות 

, בגלל שחיקת מחיר המטרה. ₪ מיליון 1.4הרווח הצפוי השנה עומד על כ . סככה על מנת להמשיך ולגדול

 .על מנת לשמור על רווחיות זו בשנים הבאות עלינו להמשיך ולהגדיל את הרפת ולייצר יותר חלב

הענף נותן שירותים לענפי . אבל מבוסס על אדם אחד,  עובדים11הענף מעסיק .  מנהל הענף פרץ חייקין– מתכת

התחזית . מתמחה בציוד למדגה ומערכי מיון ואריזה של גזר. וגם עושה עבודות לגורמי חוץ, בעיקר לגזר, המשק

!( 70שחוגג בימים אלו יומולדת )כל עוד פרץ , הצפי לעתיד הוא רווח דומה. ₪ אלף 350לשנה זו היא רווח של 

.על מנת להבטיח את קיום הענף לעוד הרבה שנים צריך להכניס דם חדש. ממשיך לנהל את הענף  

ראובן עסק בתחזוקה . ל"ראובן ארצי ז, השנה נפרדנו מעובד מסור.  מנהלת הענף עפרה ברמן– נופש כפרי

שנגרמת מעליה בתחרות , הענף נמצא במגמת ירידה מזה כמה שנים. וחסרונו בהחלט מורגש, ותיקונים

השנה התחלנו להגיש ארוחת . השקעה בחדרים שנמצאים ברמה נמוכה מהסטנדרט המקובל- בסביבה ואי

דבר שחוסך לנו עלויות ומשפר את הרגשת , במועדון שלנו (תלוי בכמות הנופשים)בוקר וסעודה שלישית 

ומנחם קין נכנס לעבודה , לחדרים בבניין קומתיים" מתיחת פנים"בימים אלו אנחנו עושים . האורחים

כל עוד נישאר במספר , לגבי השנים הבאות. התחזית לשנה זו היא לסיים באיזון. בשיפור הנוי מסביב למבנה

בשלב זה לא נראה שיש כדאיות . לשנה₪ החדרים הקיים הצפי הוא לרווח קטן של כמה עשרות אלפי 

 .להשקיע בהגדלה של מספר החדרים

הענף התפתח מקבוצה .  של הפעילות18השנה הבאה תהיה השנה ה .  מנהלי הענף קני ודבורה– קיץ בקיבוץ

לגבי . ₪ אלף 500הרווח הצפוי השנה הוא כ .  חניכים בשני מחזורים השנה400 חניכים לכמעט 20של כ 

כמו . י הפעלת קייטנות בבתי הספר עלולה לגרום לפגיעה קשה בפעילות"הארכת שנת הלימודים ע, ההמשך

צריך להסדיר את היחסים בין הענף לבין המשק מבחינת , על מנת לקבל תמונה נכונה של הפעילות, כן

 .  ' העמסה של הוצאות שונות וכו, שימוש ותחזוקת המבנים
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בחירות לראשות המועצה   
 

, לחברים שלום
 

.  את יורם קרין וסגניו, נארח על כוס קפה ועוגה (8.12)טבת ' ביום ראשון ה
נשמע את יורם ותוכניותיו . חשובה מאוד נוכחותכם בערב זה למפגש לקראת הבחירות

:  מה עוד נשאר לנו עד ליום הבחירה, לחמש השנים הבאות
 

 .על כל אחת ואחד מוטלת החובה הציבורית לבוא ולהצביע .א
 

 ,                ילךא ו17צריך וחשוב שכל הורה ידבר עם ילדיו בעלי זכות בחירה מגיל  .ב
 .על החובה הציבורית להצביע

 

ש שלפני "דע את החיילים על האפשרות להצביע בסופיחשוב ביותר לי  .ג
 .הבחירות

 

 .ניתן לברר אצלי האם אתם רשומים בפנקס בחירות .ד
 

 .ולסיום מי שמצביע משפיע והפעם יותר מתמיד חשוב עד מאוד .ה
 

 

 

 -הודעה בדבר הצבעת חיילים 
  

 בימים ובשעות הקלפיות יוצבו באולם המליאה שבמועצה האזורית עמק המעיינות
 :כדלקמן

 

 (.19.12)ז בטבת "יום חמישי ט .1
 

 (.20.12)ז בטבת "י' יום ו .2
 

 .    23:00משעה לאחר צאת שבת עד  (21.12ח בטבת "י)שמות '  מוצאי שבת פ .3
    

 .חיים פרלשטיין
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 משולחנה של מזכירת הפנים
 

כל הנרות  "
שהדלקנו בלילה  

לא יגרשו את החושך הקר הזה  
כל הרוחות שנשבו כל הלילה  

לא יכבו את האור בקצה  
לא יכבו את האור  

 .(יהודה פוליקר ויעקב גלעד)" שעולה בבוקר
 

השבוע עלה קולו של אריק איינשטיין מכל תחנות הרדיו ומשידורי הטלוויזיה כמחווה 
אריק איינשטיין ידע .  שירים שליוו את ילדותי ובגרותי כמו גם רבים אחרים- ללכתו

תקוותי . בהומור באופטימיות ובצניעות. להגיש לנו בשיריו את ארץ ישראל האמיתית
 .שעוד דורות רבים של ילדים ונוער יזכו לגדול על שיריו

 

 ענת נפצעה קשה -ביום ראשון התוודענו לסיפורה מעורר הגבורה של ענת יהלום 
 . בסיני במלחמת יום הכיפורים ועברה שיקום פיזי ונפשי מטלטל

 

 - בהדרכת החטיבה' ו- 'בימים שני ושלישי התקיימה המכביאדה המסורתית לילדי א
גם בחדר אוכל בזמן . ליומיים נצבעו שבילי המדרכות בילדים בצבעי צהוב ואדום

כיף לראות את העשייה הברוכה הזאת חוזרת על עצמה . הארוחה הורגשה התכונה
 .שנה אחרי שנה

 

 .  סיפור חנוכה בגרסה עדכנית- ביום שלישי התקיימה בחדר אוכל הצגת לילדים
 

 .חינוך וצוות המטבח שמנעימים לנו את החג, בית כנסת, תודה לוועדות תרבות
 

ביום רביעי היה עוד יום עצוב לתרבות הישראלית עם מותו של השחקן והקומיקאי 
 כשהטלוויזיה הייתה בשחור לבן 80- תחילת שנות ה70- בשלהי שנות ה- ספי ריבלין

אני ובני דורי היינו יושבים מול המרקע ומחכים .  רייטינג100%ולערוץ הראשון היה 
" הבית של פיסטוק",  "רגע עם דודלי- "בקוצר רוח לתוכניות של הטלוויזיה החינוכית 

כמה . תוכניות אלו סיפקו לנו את כוכבי הילדים של אז. שבהם כיכב ספי ריבלין" זהו זה"ו
 . כמה תמימים היינו אנחנו, תמימות הייתה בטלוויזיה

 

 - פרגון גדול לכל הרצים משלוחות בחצי המרתון שמתקיים ביום שישי הקרוב בעמק
 ! גאים בכם

 

נדחית למועד  (7.12)ויגש ' ק הקרוב פ"שאמורה להתקיים במוצש- אסיפת החברים 
. אחר

 

 . ולא כפי שפורסם054-6746325רותם - מזכירת פנים  (שלי)מספר הנייד 
 
 
 

       

 שלום-         שבת 


